
Woordje	van	de	voorzitter	op	de	Algemene	Vergadering	van	29/05/19	

Beste	vrienden,	

Welkom	op	deze	algemene	vergadering.	Zoals	elk	jaar	grijp	ik	de	gelegenheid	aan	om	samen	
eens	terug	te	blikken	op	het	afgelopen	seizoen.		

Op	sportief	vlak	deed	onze	provincie	het	andermaal	bijzonder	goed,	ook	buiten	onze	
provincie.	Vorig	seizoen	werd	de	titel	van	Kampioen	van	België	voor	PW	Diest	nog	als	een	
unicum	beschouwd	maar	dit	seizoen	deden	zij	het	als	het	ware	nog	beter	door	naast	de	titel	
van	Kampioen	van	België	ook	de	Beker	van	België	te	pakken.	Diest	speelde	ook	nog	
kampioen	in	eerste	Nationale	terwijl	ook	de	dames	van	Pingouin	de	titel	in	Landelijke	
behaalden.	Puike	prestaties	waar	gerust	nu	al	een	applaus	voor	gegeven		mag	worden.	

Op	administratief	vlak	mag	ik	u	alvast	het	blijde	nieuws	melden	dat	wij	ook	naar	komend	
seizoen	toe	niet	van	plan	zijn	om	de	lidgelden	te	verhogen.	Het	blijft	een	maatregel	
waardoor	wij	als	provincie	wel	een	substantieel	bedrag	aan	middelen	derven	en	een	
maatregel	die	we	dus	jaarlijks	zullen	blijven	evalueren.	Afgelopen	seizoen	hebben	we	
afgesloten	met	een	mooi	overschot	dus	op	dat	vlak	is	er	voorlopig	geen	probleem	om	
tegemoet	te	komen	in	de	lidgelden.	Er	zal	wel	een	louter	technische	ingreep	plaatsvinden.	
De	VTTL	heeft	namelijk	liever	dat	wij	de	officiële	tarieven	aanrekenen	(bvb	42€	ipv	36€).	Wij	
zullen	dat	doen	maar	tegelijkertijd	een	restitutie	verrekenen	zodanig	dat	dit	noch	op	de	
voorschotten	nog	op	de	eindafrekening	enige	invloed	zal	hebben.		

Wat	minder	positief	nieuws	kwam	er	dit	seizoen	op	vlak	van	de	gewenste	aanpassing	van	de	
sportreglementen.	Er	werden	maar	liefst	18	voorstellen	tot	wijziging	van	de	
sportreglementen	ingediend.	Dat	op	zichzelf	is	al	een	duidelijk	signaal	dat	er	wat	schort.	
Echter,	slechts	een	klein	aantal	voorstellen	met	beperkte	impact	werden	aanvaard.	Het	
gebrek	aan	consensus	is	wellicht	te	verklaren	door	de	intrinsieke	verschillen	tussen	de	
verschillende	provincies	maar	het	praktisch	gevolg	is	wel	dat	andermaal	een	signaal	vanuit	
de	basis	genegeerd	werd.	In	onze	provincie	hebben	we	die	voorstellen	een	kans	willen	
geven.	Er	is	door	heel	wat	mensen,	ook	van	buiten	het	PC,	heel	wat	tijd	en	moeite	aan	
besteed,	echter	zonder	resultaat.	We	willen	echter	niet	passief	langs	de	zijlijn	blijven	toezien	
en	overwegen	een	aantal	initiatieven	die	we	als	PC	op	provinciaal	vlak	kunnen	toepassen.	
Enerzijds	zullen	we	daarom	ingrijpen	in	de	structuur	van	onze	damesinterclub	om	tegemoet	
te	komen	aan	de	problematiek	die	daar	heerst	en	anderzijds	willen	we	toch	voor	wat	meer	
spankracht	in	de	interclub	zorgen	zodat	er	minder	vrijheid	komt	naar	het	einde	van	het	
seizoen	toe	om	bepaalde	ploegen	te	verzwakken	en	te	versterken.	Daarover	later	meer	bij	
de	bespreking	van	de	interclub.		

Tot	slot	rest	er	mij	alleen	nog	u	allen	te	bedanken	voor	uw	inzet	en	engagement	om	in	onze	
provincie	tafeltennis	mogelijk	te	maken.	Ik	weet	dat	dit	elk	jaar	een	steeds	groter	wordende	
uitdaging	vormt.		Ik	spreek	hier	in	naam	van	het	PC	maar	ik	wil	ook	met	deze	de	pc-leden	
individueel	bedanken	voor	het	geleverd	werk.	

Danny	Decupere	


